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Listopad 2024 Zdarma

Neděle 10. 11. od 18 h
KONCERT ŽESTĚ 200
Kostel sv. Vavřince Ledenice
Vstupné dobrovolné
Výtěžek ze vstupného bude použit
na opravu věže kostela

Sobota 23. 11. od 16 h
ZDOBENÍ VÁNOČNÍHO
STROMEČKU
Hospůdka Na Hřišti

ADVENT ZAČÍNÁ

Neděle 1. 12. od 17 h
ROZSVÍCENÍ
VÁNOČNÍHO STROMU
aneb POJĎTE S NÁMI
K BETLÉMU
Náměstí Ledenice
Program:
- vystoupení žáků ZUŠ Ledenice
- obří andělé na chůdách
- tvoření pro děti
- domácí občerstvení

Středa 4. 12. a čtvrtek 5. 12.
ADVENTNÍ PRODEJNÍ
VÝSTAVA
Pořádá městys Ledenice, ZO
SPCCH Borovany-Ledenice,
ZŠ, ZUŠ a MŠ Ledenice,
RC Ledňáček Ledenice
Sál U Králů
Otevřeno: 4. 12. 10–17 h

5. 12. 10–18 h

Čtvrtek  5. 12. od 17 h
TRADIČNÍ LEDENICKÝ
MIKULÁŠ
Náměstí Ledenice
Uvidíte: Mikuláše s dárky
a andělskou družinou,
vrchního pekelníka s čertovskou
cháskou.
Ochutnáte: Ďábelské vuřty
z čertovského kotle, čertovskou
polévku, domácí svařák i punč
a další…
Vybírání dárků od 16 h v přízemí
hlavní budovy ZŠ.

Neděle 8. 12. od 15 h
POHÁDKY Z POPLETENÉ
LHOTY
Divadelní sál Ledenice

Další informace uvnitř

Tip na vánoční dárek

KALENDÁŘ
Ledenice
a voda 2025
Cena kalendáře 100 Kč
Zakoupit ho můžete
v Drogerii U Žaludů

ZE ZASEDÁNÍ RADY A ZASTUPITELSTVA
MĚSTYSE LEDENICE

Ze zasedání Rady městyse Ledenice
ze dne 25. 9. 2024

Rada městyse projednala a schválila:
� smlouvu o zřízení věcného břemene č.

CB-014330091515/001-DVK na pozemku
parc. č. 1676/14 v k. ú. Ohrazení s firmou
EG.D a. s., pro stavbu „Ohrazení čp. 4 –
NN“ za cenu 2.000 Kč bez DPH
� smlouvu č. CB-001030091067/002-ENGS

o smlouvě budoucí o zřízení věcného bře-
mene na pozemku parc. č. 4705/1 v k. ú.
Ledenice s firmou EG.D a. s., pro stav-
bu „Ledenice, K 35/13 – SNK“ za cenu
3.100 Kč bez DPH.
� smlouvu o zřízení věcného břemene č.

CB-014330085610/001-DVK na pozemku
parc. č. 2438/31 v k. ú. Zborov s firmou
EG.D a. s., pro stavbu „Zborov K/336 –
kab. svod NN“ za cenu 2.500 Kč bez DPH.
� smlouvu o zřízení věcného břemene č.

CB-014330092996/001-DVK na pozemku
parc. č. 1056/7 a 955/30 v k. ú. Ohrazení
s firmou EG.D a. s., pro stavbu „Ohrazení
K/1571/1 - NN“ za cenu 6.400 Kč bez DPH.

� příspěvek ZŠ, ZUŠ a MŠ Ledenice ve výši
231.702,18 Kč (oprava výtahu v MŠ, čiště-
ní odpadu, oprava vody v ZŠ a MŠ).
� výsledek výběrového řízení na zakázku ma-

lého rozsahu „Motorová stříkačka pro
JSDH Ohrazení“ a doporučuje starostovi
s vybranou firmou SDH plus, s. r. o., uzavřít
kupní smlouvu s cenou 290.030 Kč bez
DPH, tj. 350.936 Kč s DPH.
� výsledek výběrového řízení na zakázku ma-

lého rozsahu „Novostavba přístřešku v soft-
ballovém areálu na parcele č. 3845/4, k. ú.
Ledenice“ a doporučuje starostovi s vybra-
nou firmou Michal Trtílek, Ledenice uzav-
řít kupní smlouvu s cenou 599.096,90 Kč
bez DPH, tj. 724.907,25 Kč s DPH.
� výsledek výběrového řízení na zakázku ma-

lého rozsahu „Parketová podlaha – KD Za-
liny“ a doporučuje starostovi s vybranou
firmou Podlahy Hajný, Ledenice uzavřít
kupní smlouvu s cenou 558.864,50 Kč bez
DPH, tj. 676.226 Kč s DPH.

pokračování na str. 2
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� pronájem sálu „U Králů“ v Ledenicích na
soukromé akce v termínech 5. 10. 2024 a
19. 10. 2024.
� poskytnutí finančního daru obcím zasažených

povodní v roce 2024 ve výši:
- 20.000 Kč městu Hanušovice na sbírkový

účet č. 131-2670560217/0100,
- 20.000 Kč obci Česká Ves

na účet č. 20028-1905668309/0800.

Rada městyse projednala:
� výpověď smlouvy o nájmu nebytových

prostor – hospody ve Zborově a souhlasí
s ukončením nájemní smlouvy ke dni 30. 9.
2024.
� žádost společnosti DIMATEX o změnu pří-

spěvku za svoz a recyklaci textilu z důvodu
zhoršující se kvality textilu v kontejnerech,
snížení množství využitelného textilu a ob-
lečení, poklesu ceny komodity o 40 % a
schvaluje Dodatek č. 5 ke Smlouvě o spolu-
práci (městys Ledenice bude platit za každý
kontejner ročně 1.500 Kč + DPH).

Rada městyse projednala a souhlasí:
� se záměrem stavby „Jižní tangenta, II. etapa

– cyklostezka – úsek Zajíček“, která vede
v místě stávajícího lesa a je jednou z částí
plánované stezky mezi Českými Budějovi-
cemi a Trocnovem.

Z veřejného zasedání Zastupitelstva
městyse Ledenice ze dne 2. 10. 2024

Zastupitelstvo městyse Ledenice
projednalo a schválilo
� zadání výběrového řízení na zakázku „Zbo-

rov, Sv. Voršila – obnova rybníka“.
� výsledek výběrového řízení na akci „Obec

Ledenice – kulturní dům Zaliny“ (interiér).
Jako nejvhodnější nabídka byla podle hod-
notících kritérií vyhodnocena nabídka s nej-

nižší nabídkovou cenou 1.116.642 Kč bez
DPH (tj. 1.351.136,82 Kč s DPH) od firmy
Truhlářství Fencl s. r. o., Ledenice a dopo-
ručuje starostovi městyse s vybranou fir-
mou uzavřít smlouvu o dílo.

Zastupitelstvo městyse projednalo
a nesouhlasí:
� se zveřejněním žádosti o směnu části po-

zemku parc. č. 3876/16 (trvalý travní po-
rost) o výměře cca 5498 m2 ve vlastnictví
soukromé osoby za parc. č. 1645 (orná
půda) o výměře 2018 m2 , p. č. 1618/14 (tr-
valý travní porost) o výměře 454 m2, p. č.
1562 (zahrada) o výměře 678 m2, p. č.
1577/1 (trvalý travní porost) o výměře
3065 m2 ve vlastnictví městyse Ledenice,
vše v k. ú. Ledenice. Při neschválení zveřej-
nění je žádost zamítnuta.
� se zveřejněním žádosti o koupi pozemku

parc. č. 2608/3 o výměře 252 m2 (ostatní
plocha/jiná plocha) v k. ú. Ledenice. Při ne-
schválení zveřejnění je žádost zamítnuta.

Zastupitelstvo městyse projednalo:
� žádost o koupi pozemku parc. č. 2254/3

o výměře 147 m2 (ostatní plocha) a části po-
zemku parc. č. 2254/1 o výměře 77 m2 (ostat-
ní plocha) v k. ú. Zborov z důvodu oplocení a
využívání pozemku s přilehlou nemovitostí
č. p. 17 a neschválilo jeho prodej.

Zastupitelstvo městyse schválilo:
� Dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo č. 025/2023

ze dne 7. 11. 2023 k zakázce „Ledenice, uli-
ce Zalinská – stavební úpravy“.

Ze zasedání Rady městyse Ledenice
ze dne 23. 10. 2024

Rada městyse projednala:
� žádost o jednorázový pronájem veřejného

prostranství a souhlasí s pronájmem části
pozemku parc. č. 100 a č. 4766 v k. ú. Lede-
nice za účelem umístění pouťových atrakcí
na ledenické pouti v roce 2025.

� podané žádosti o pronájem objektu č. p. 37
– Zborovská hospoda na pozemku par. č. st.
28/2 v k. ú. Zborov k provozování pohos-
tinské činnosti a schválila nového provo-
zovatele paní Radku Bártovou, Borovany.
Pronájem se sjednává od 1. 11. 2024.

� žádost o souhlas s umístěním stavby vodo-
vodní přípojky na pozemku parc. č. 2140/5
v k. ú. Zborov ve vlastnictví městyse Lede-
nice pro novostavbu stavby pro bydlení a
doplňkové stavby u stávajícího rodinného
domu v Ohrazeníčku č. 25 a souhlasí s je-
jím připojením na vodovodní řad.

� žádost o vyjádření k zemním pracím pro
stavbu s názvem „Ohrazení parc. 1397/3
SNK“ a souhlasí s navrhovanou trasou ve-
dení a umístění elektrických zařízení dle zá-
kresu v přiloženém plánku.

� žádost MŠ Zvíkov o finanční příspěvek
z rozpočtu městyse Ledenice na školní rok
2024/2025 pro 5 dětí ze Zalin a schválila
jeho poskytnutí ve výši 5.000 Kč.

� žádost o vyjádření ke stavbě energetického
zařízení pro stavbu s názvem „Zborov č. p.
53 a 93 – VN, TS a NN“ a souhlasí s připo-
jením nových odběrných míst dle při-
loženého zákresu v mapě.

Rada městyse projednala a schválila:

� smlouvu o zřízení věcného břemene č.
CB-014330080027/001-DVK na pozemku
parc. č. 3910/8, 4218/19, 4218/9, 4289/5,
4305/24, 4614/1, 4614/4, 4615/2 v k. ú. Le-
denice s firmou EG.D a. s., pro stavbu
„Růžov 22 k. ú. Ledenice – VN, TS a NN“
za cenu 44.380 Kč bez DPH.

� smlouvu č. CB-001030066184/014-PRO2
o smlouvě budoucí o zřízení věcného bře-
mene na pozemku parc. č. 1378,1484/59,
1547/1, 1700/1, 2465/4, 2473/63, 2479/1,
2480, 2527/1 2527/2, 943, 944/6, 971/72
v k. ú. Zborov s firmou EG.D a. s., pro stav-
bu „Zborov č. p. 53 93 – VN, TS a NN“ za
cenu 118.500 Kč bez DPH.

ZE ZASEDÁNÍ...
pokračování ze str. 1

ŠKOLKA NA VÝLETĚ
Podzim už se hlásí o slovo, sluníčko se sice

ještě nevzdává, ale ranní mlhy, mrholení, vítr
už mají přece jen větší moc než kdy jindy.
Nám ve školce to ale nevadí, vyrazili jsme na
výlet.

Děti ze třídy Pejsků a Sluníček jednoho říj-
nového rána vyjely autobusem do Českých
Budějovic. Na Střední škole veterinární, me-
chanizační a zahradnické se konaly Dny
otevřených dveří spojené s výstavou ovoce,
zeleniny a zemědělské techniky. V krásné za-
hradě se nás ujali studenti školy a po celou
dobu naší návštěvy nám byli k dispozici. Pro-
cházeli jsme areálem školy, kde jsme nevěřili
vlastním očím. Viděli jsme vzrostlé dýně,
podzimní vazby z podzimních plodů, ale
hlavně obrovské zemědělské stroje – trakto-
ry, kombajny, řezačky, secí stroje, sekačky, no
bylo toho spousta. Kola strojů byla větší jak
výška dětí a děti se nemohly vynadívat. Nav-
štívili jsme tamní statek s hospodářskými zví-
řaty, viděli jsme výcvik psů a ukázku agility

pokračování na str. 3
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a dokonce jsme se mohli svézt na valníku po
areálu školy. Tento zážitek, myslíme, předčil
i radost z dobroty od maminky, kterou si děti
po těch všech zážitcích mohly sníst. Bylo to
krásné dopoledne se sluníčkem na obloze.

S klasickým podzimním počasím se muse-
ly vypořádat děti z Koťátek a Ježečků. Ty ráno
v den odjezdu vzbudila zatažená obloha a kap-
ky deště, ale nevzdaly to a vyjely. Zamířily do
Safari resortu v Hluboké u Borovan, aby se
potěšily pohledem na zvířátka. Zvířátka se
podzimního deštíku nebála, takže se dětem
ukázala v celé své kráse. Děti viděly, jak si svá
bříška plní například prase divoké, kůň,
pštros, bizon, koza, minikráva a dokonce i
lama, od které se všichni drželi trochu dále,
protože přece víme, že lama může, když má
obavy, plivnout a to nikdo nechtěl zažít. A víte, že lamě se říká pro její
dlouhý krk malá žirafka? Slyšely jsme emu samici, jak „bubnuje“ a ne-
trpělivě čekaly, zda nám samec emu zachrochtá, ale nechtělo se mu.

Nevadí, příště. Velkou radost nám udělali klokani, kteří v Safari resortu
nejsou dlouho a které jsme nečekali. Děti si výlet náramně užily, v pláš-
těnkách jim to moc slušelo a radost jim udělala dobrota od maminky.
Velkým zážitkem už byla samotná cesta autobusem – s kamarády, bez
maminky. Náramně jsme si oba výlety užili a těšíme se na další
společné „výletování“.

Za kolektiv dětí a učitelek MŠ Ivana Martínková

ŠKOLKA NA VÝLETĚ
(pokračování ze str. 2)

Žáci třetích tříd poznávají České Budějovice
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Exkurze za rybami
Žáci 7. A, 7. B a 2. A na konci listopadu vyjeli na výlov Byňovského rybníka. Díky ochotě ry-

bářů jsme si mohli prohlédnout lovené ryby z blízka a zapózovat s nimi. Cestou zpět jsme ještě
udělali zastávku a prošli jsme se po povalovém chodníčku rašeliništěm v Národní přírodní rezer-
vaci Červené blato. Naši žáci jsou skvělí, nejen že už ryby znají na jedničku, ale i dokáží ocenit
tak vzácné a významné lokality, jako jsou tato rašeliniště na Třeboňsku. (HJ)

V pátek 18. října proběhl školní sběr hliníku
Základní škola pravidelně pořádá sběr odpadového hliníkového materiálu. Hliník je stále

více užívaným obalem, ale jeho výroba z bauxitu je velkou zátěží pro životní prostředí. V přípa-
dě vytřídění a recyklace se negativní dopady minimalizují. Veliký dík patří našemu milému panu
školníkovi, který měl v den sběru práce až nad hlavu. Tentokrát jsme totiž odevzdali skvělých
477 kg hliníku. Moc děkujeme všem rodičům a žákům, že jste se zapojili. (HJ)

SPOLEČENSKÁ
KRONIKA

V měsíci říjnu oslavili významná jubilea:
¡ 80 let – paní Stanislava Bodžárová

z Ledenic.
¡ dne 19. října oslavili manželé Jaroslava

a Otakar Kubíčkovi z Ledenic výročí
zlaté svatby.

S přáním všeho nejlepšího, spokojenosti a
především pevného zdraví zavítal k jubi-
lantům i starosta Jiří Beneda společně
s matrikářkou Zdeňkou Herdovou. S gra-
tulací se připojuje i redakce Ledenického
zpravodaje

Manželé Jaroslava a Otakar Kubíčkovi

Stanislava Bodžárová

Sběr hliníku

Děkujeme všem příbuzným, přátelům
a známým za účast na posledním rozlou-
čení s paní Zdeňkou Mejtovou z Ledenic,
které se konalo dne 2. 10. 2024. Rovněž
děkujeme za projevenou soustrast a kvě-
tinové dary.

Zarmoucená rodina

Výlov Byňovského rybníka #$

Poznáváme
České Budějovice

Žáci třetích tříd navštívili České Budějovice. Využili jsme hro-
madnou dopravu a vyzkoušeli si jízdu autobusem i vlakem. V rám-
ci předmětu Člověk a jeho svět jsme se věnovali rozdílu mezi
městem a vesnicí, navštívili jsme náměstí Přemysla Otakara II.,
Piaristické náměstí a nemohla nám uniknout dominanta města –
Černá věž. Mnozí z žáků ji navštívili vůbec poprvé a někteří doká-
zali překonat svůj strach a vylezli až nahoru.

Po návratu žáci zúročili nabyté vědomosti a spojili teorii a pra-
xi, kdy za nejrychlejší správné odpovědi byli vítězové odměněni.
Už se těšíme na další zážitkové učení!

Za 3. A i 3. B Mgr. Tereza Demut
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Na Zahradách v Lednici
aneb Kde všude jsou „ledenické“ ulice?

Napadlo vás někdy pátrat po tom, kolik existuje ulic, které se
jmenují stejně jako právě ta, ve které bydlíte? A v jakých obcích se
takové uliční jmenovkyně nacházejí? Níže přinášíme abecední pře-
hled názvů našich ledenických ulic s uvedením, kde byste na ně
mimo Ledenice také natrefili. Některá jména se vyskytují prakticky
všude a jsou jich stovky (Nová, Okružní, Polní), jiných jsou jen desít-
ky (5. května, Náměstí, Sokolská), některých je jen pár (Budějovická,
Dr. Stejskala, Hrad, Na Vrchách, Na Zahradách, Nad Rybníkem,
Trocnovská, Truhlářská, Zalinská) a některé najdete pouze u nás
v Ledenicích a nikde jinde (Ferdinanda Sládka, Lazenská, Mysletín-
ská, Na Oborách, Zdržek). Podívejte se, kde kromě Ledenic je Zalin-
ská ulice, kolik ulic Nad Rybníkem je v Jihočeském kraji nebo
jakých pět názvů ulic je stejných v Ledenicích jako v Českých Budě-
jovicích? Pokud seznam budete studovat opravdu podrobně, zjistíte i
to, co je naznačeno v nadpisu tohoto příspěvku, a sice, že ulici Na Za-
hradách mají třeba v jihomoravské Lednici. To je mimořádně pikant-
ní, uvážíme-li, že celkem je v republice jen šest ulic Na Zahradách a
z toho jedna v Ledenicích a jedna právě v Lednici.
¡ 5. května – v ČR přes 150, z toho v Jihočeském kraji 12 (Ledenice,

Český Krumlov, Hluboká nad Vltavou, Kamenný Újezd, Milevsko,
Nadějkov, Nové Hrady, Strakonice, Veselí nad Lužnicí, Volary, Vo-
lyně, Vyšší Brod). V Lišově a Včelné mají „třídu 5. května“, v Týně
nad Vltavou „nábřeží 5. května“ a v Bechyni „sídliště 5. května“.

¡ Budějovická – v ČR 27 (Černošice, Dolní Jirčany, Horní Jirčany,
Jesenice, Liberec, Nepomuk, Praha-Krč/Michle), z toho v Jihoče-
ském kraji 20 (Ledenice, Borovany, Český Krumlov, Homole,
Hůry, Jindřichův Hradec, Kamenný Újezd, Křemže, Lomnice nad
Lužnicí, Netolice, Písek, Sezimovo Ústí, Tábor, Třeboň, Týn nad
Vltavou, Velešín, Veselí nad Lužnicí, Vodňany, Volary, Zvíkov).
V Kaplici mají „Českobudějovickou“. V Jemnici na jižní Moravě
mají „Budějovickou“ podle Moravských Budějovic.

¡ Dr. Stejskala – v ČR 2, z toho v Jihočeském kraji 2 (Ledenice, Čes-
ké Budějovice).

¡ Ferdinanda Sládka – v ČR 1, z toho v Jihočeském kraji 1 (Ledenice).
¡ Hrad – v ČR 3 (Chropyně, Náměšť na Hané), z toho v Jihočeském

kraji 1 (Ledenice).
¡ Lazenská – v ČR 1, z toho v Jihočeském kraji 1 (Ledenice). Ulic

s názvem „Lázeňská“ je přes 50, jsou pojmenovány podle lázní,
naše je podle rybníka Lazna. Ulice s názvem „Lazna“ jsou v Boro-
vanech a v Lišově.

¡ Mysletínská – v ČR 1, z toho v Jihočeském kraji 1 (Ledenice).
¡ Na Oborách – v ČR 1, z toho v Jihočeském kraji 1 (Ledenice).
¡ Na Vrchách – v ČR 11 (Dolní Lutyně, Hrusice, Kutná Hora, Lan-

škroun, Libčice nad Vltavou, Mirošovice, Praha-Uhříněves, Sezemi-
ce, Škvorec, Vysoké Mýto), z toho v Jihočeském kraji 1 (Ledenice).

¡ Na Zahradách – v ČR 6 (Břeclav, Bzenec, Lednice, Rožnov pod
Radhoštěm), z toho v Jihočeském kraji 2 (Ledenice, Tábor).

¡ Nad Rybníkem – v ČR 39 (např. Havlíčkův Brod, Liberec, Ostrava,
Uherské Hradiště, Železná Ruda) z toho v Jihočeském kraji 3 (Lede-
nice, Protivín, Štěpánovice).

¡ Náměstí – v ČR téměř 100, z toho v Jihočeském kraji 12 (Besednice,
Horní Planá, Chlum u Třeboně, Jistebnice, Kamenný Újezd, Kapli-
ce, Křemže, Ledenice, Lhenice, Strmilov, Volary, Vyšší Brod). Po-
čítán pouze název „Náměstí“ bez dalšího upřesnění.

¡ Nová – v ČR přes 360, z toho v Jihočeském kraji 30 (Ledenice, Bo-
rovany, České Budějovice, Český Krumlov, Hluboká nad Vltavou,
Horní Planá, Jindřichův Hradec, Kamenný Újezd, Kunžak, Lišov,
Lomnice nad Lužnicí, Nadějkov, Planá nad Lužnicí, Písek, Pracha-
tice, Rudolfov, Soběslav, Strakonice, Strmilov, Strunkovice nad
Blanicí, Štěpánovice, Trhové Sviny, Třeboň, Včelná, Velešín, Ve-
selí nad Lužnicí, Vodňany, Volary, Zliv, Zvíkov). Počítán pouze ná-
zev „Nová“, nikoli „Nová ulice“ (ta je v ČR osmkrát).

¡ Okružní – v ČR přes 200, z toho v Jihočeském kraji 22 (Ledenice,
Borovany, České Budějovice, Český Krumlov, Dolní Bukovsko,
Hlincová Hora, Hrdějovice, Chotoviny, Chýnov, Kájov, Kaplice,
Písek, Planá nad Lužnicí, Rudolfov, Sezimovo Ústí, Soběslav, Staré
Hodějovice, Tábor, Trhové Sviny, Třeboň, Větřní, Včelná).

¡ Polní – v ČR přes 450, z toho v Jihočeském kraji 32 (Ledenice, Blat-
ná, Borek, Borovany, Boršov nad Vltavou, České Budějovice, Čes-
ký Krumlov, Dačice, Hluboká nad Vltavou, Homole, Hrdějovice,
Chotoviny, Kamenný Újezd, Kaplice, Křemže, Lišov, Litvínovice,
Nová Bystřice, Nové Hrady, Písek, Prachatice, Roudné, Rudolfov,
Slavonice, Soběslav, Srubec, Studená, Štěpánovice, Tábor, Třeboň,
Týn nad Vltavou, Veselí nad Lužnicí).

¡ Sokolská – v ČR přes 150, z toho v Jihočeském kraji 13 (Ledenice,
Bělčice, České Budějovice, Dačice, Deštná, Hluboká nad Vltavou,
Křemže, Radomyšl, Ševětín, Trhové Sviny, Třeboň, Veselí nad
Lužnicí, Volyně).

¡ Trocnovská – v ČR 19 (Děčín, Dvůr Králové nad Labem, Havlíč-
kův Brod, Chomutov, Kutná Hora, Olomouc, Ostrava, Poděbrady,
Praha-Žižkov, Sokolov, Sušice, Tachov, Vlašim), z toho v Jihoče-
ském kraji 6 (Ledenice, Borovany, České Budějovice, České Vele-
nice, Tábor, Trhové Sviny).

¡ Truhlářská – v ČR 29 (Děčín, Dobříš, Holýšov, Hradec Králové,
Hrádek nad Nisou, Cheb, Jablonec nad Nisou, Kamenice, Karlovy
Vary, Kladno, Kynšperk nad Ohří, Liberec, Luby, Mělník, Náchod,
Nasavrky, Osečná, Ostrava, Pacov, Plzeň, Poděbrady, Praha-Nové
Město, Rychnov u Jablonce nad Nisou, Sokolov, Ústí nad Orlicí,
Varnsdorf), z toho v Jihočeském kraji 3 (Ledenice, Písek, Tábor).

¡ Zalinská – v ČR 2 (Praha-Hostavice), z toho v Jihočeském kraji 1
(Ledenice).

¡ Zdržek – v ČR 1, z toho v Jihočeském kraji 1 (Ledenice).
Připravil PhDr. Jiří Cukr
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TALENT V MAS 2024
MAS Sdružení Růže připravuje 6. ročník oceňování talentova-

ných dětí „Talent v MAS 2024“ v kategorii humanitní, technické,
sportovní, umělecké, přírodovědné, aktivní mládež a ostatní*.

Jedná se o program na podporu a prezentaci talentovaných dětí
a mládeže. Nejde jen o morální ocenění dětí, jejich rodin a učitelů, tre-
nérů či vedoucích, ale i o jejich finanční podporu.

Nominujte děti a mládež ve věku 6–18 let v uvedených kategoriích.

¡ Humanitní – humanitní soutěže (jazykové olympiády), recitace,
literární tvorba apod.

¡ Technická – technické soutěže – v programování, radiotechnice,
modelářství apod.

¡ Sportovní – nejlepší výsledky dosažené v různých sportech.

¡ Umělecká – soutěže hudebních škol, concertino apod., taneční
soutěže různých druhů, výtvarné soutěže, výstavy, projekty apod.

¡ Přírodovědná – přírodovědné předmětové soutěže (BiO, MO, ChO,
FO) a ostatní soutěže typu ekologická olympiáda, astronomická
olympiáda, logická olympiáda, včelařství, chovatelství apod.

¡ Aktivní mládež – veřejně prospěšná aktivita realizovaná organizo-
vanými či neorganizovanými dětmi či mládeží do 18 let. Může jít
o aktivity kulturního, ekologického, sociálního, vzdělávacího či
sportovního charakteru.

Hodnocena bude míra účasti cílové skupiny na vymyšlení aktivity
a na její vlastní realizaci; pro kolik lidí byla aktivita určena a kolika li-
dem přinesla nějaký prospěch; reference o aktivitě ze strany obce či
školy; potenciál opakovat aktivitu i v dalším roce.

¡ Ostatní – další soutěže, ocenění v této kategorii nemusí být uděleno.

Slavnostní předání ocenění proběhne 6. března 2025 v Kulturním
sále v Trhových Svinech.

Veškeré informace včetně přihlášky budou průběžně zveřejňovány
na webových stránkách www.mas.sdruzeniruze.cz

Ing. Magdalena Chytrová, manažerka MAS Sdružení Růže

INFORMACE ZO SPCCH
BOROVANY–LEDENICE

Dobrý den, zdravím všechny

V měsíci říjnu oslavily narozeniny: Alena Finková, Vlasta Funjeko-
vá, Hana Krejčová, Běla Sikorová, Hana Keclíková, Věra Němcová,
Libuše Soukupová, Marie Šímová, Helena Štainygerová.

Všem oslavencům přejeme všechno nejlepší, hlavně hodně zdraví.

¡ Dne 10. 10. se uskutečnil zájezd do Pelhřimova, kde jsme navští-
vili Muzeum rekordů a kuriozit, a do Želivi s návštěvou areálu
Želivského kláštera. Myslím si, že se zájezd vydařil, zúčastnilo se
54 osob.

¡ Blíží se Vánoce a jako každý rok se bude konat Adventní výstava.
Zveme proto všechny, kteří mají zájem vystavit své výrobky, aby
se přihlásili na č. 721 184 108.
Výstava se bude konat ve dnech 4. 12. – 5. 12. 2024 tj. středa
a čtvrtek, v Ledenicích v sále U Králů.
Budeme se těšit na návštěvníky.

¡ Dále by bylo možné koupání v Gmündu. Minimální počet účastní-
ků 25 osob. Jelo by se 20. listopadu 2024. Kdo by měl o koupání
zájem, ať se přihlásí do 10. 11. 2024.

¡ Koupání v bazénu v Borovanech začalo 4. 10. 2024
a to od 13,15 hod.

Marie Zegermacherová, předsedkyně SPCCH, č. t. 721 184 108 Návštěva Želivského kláštera
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V JÁDRU VIDÍM BUDOUCNOST,
říká nová tvář jaderného

inženýrství a ledenická rodačka Lucie Titzová
Rozhovor s Luckou Titzovou z Ledenic,

která je úspěšnou studentkou Českého vyso-
kého učení technického v Praze Fakulty ja-
derné a fyzikálně inženýrské.
(Poznámka redakce: protože se s Luckou známe
celý život, domluvily jsme se, že tykat si budeme i
při rozhovoru.)

Lucko, rovnou se Tě zeptám, jak došlo k tomu,
že ses rozhodla pro studium právě tohoto obo-
ru? Moc žen se v něm nepohybuje.

Už při studiu na gymnáziu se ukázalo, že
matematika a fyzika jsou moje oblíbené před-
měty. Šly mi takříkajíc skoro samy. I přesto
jsem vážně uvažovala o medicíně, ale exkurze
do Jaderné elektrárny Temelín rozhodla. Sice
jsem se chvíli ještě rozhodovala mezi strojaři-
nou a jádrem, ale jádro zvítězilo. Plusem při-
hlášky na techniku bylo i to, že díky prospěchu
jsem na VŠ nemusela dělat přijímací zkoušky.

Tvůj obor patří mezi nejnáročnější studia, jak
ho zvládáš?

No, první a druhý ročník byl opravdu obtížný,
spoustu teorie, náročná vysokoškolská matika a
fyzika a k tomu se postupně přidávaly odborné
předměty. Takzvaná úmrtnost studentů byla
vysoká, ve 3. ročníku nás zůstala cca čtvrtina.
Na inženýrský obor (jaderné inženýrství, spe-
cializace Jaderné reaktory) nás nastupovalo
kolem 40 a z toho počtu byly 4 dívky.

Za sebou máš i několik stáží. Jak obtížné je
získat na nich místo?

Nabídku stáží zprostředkovává škola. Moje
první byla v r. 2021 na JE Temelín. Pouze při-
hlásit se ale nestačilo. Každý zájemce musel
zaslat životopis, motivační dopis, zvládnout
test všeobecných předpokladů a náročné psy-
chotesty. Tehdy se nás z našeho ročníku hlási-
lo osm. Uspěla jsem jen já. Na stáži nás bylo
celkem 30 studentů z technických univerzit
z celé ČR.

Co pro tebe taková stáž znamenala?
I když na škole máme dva funkční reakto-

ry, tohle bylo úplně jiné. Byla to praxe v pro-
vozu. Díky ochotě všech pracovníků JETE
jsem měla možnost poznat podrobně provoz
jaderné elektrárny včetně aktivní zóny reakto-
ru. Seznámila jsem s prací techniků, ale i těch
nejodpovědnějších osob a to operátora a fyzi-
ka jaderného reaktoru. A vysloveně bonusem
byly přednášky Dany Drábové. Po dokončení
stáže a i díky mé bakalářské práci jsem od
ČEZ dostala nabídku zaměstnání v JETE.

A zahraniční stáže?
V roce 2022 jsem strávila společně s další-

mi třemi studenty z naší fakulty dva týdny na
letní škole pro studenty z ČR a Polska v Jižní
Koreji. Troufám si říct, že Jižní Korea je v ja-
derné energetice mnohem rozvinutější než my
a i proto jsem se na stáž velmi těšila. A zkla-
maná jsem rozhodně nebyla. Už jen to, že areál
školy je umístěný u moře a mezi dvěma jader-
nými elektrárnami, dodávalo našemu pobytu
stylovou atmosféru. Navíc přístup korejských
kolegů byl úžasný. Od skvěle připraveného
programu, dokonalé organizaci naplánované
do nejmenších detailů, až po velkou snahu se-
známit nás s jejich kulturou. V odborné části
pobytu jsme měli možnost v rámci exkurzí a
prohlídek navštívit řídící centrum, výcvikový
simulátor operátorské místnosti, vidět rozesta-
věné bloky JE Saeul, navštívili jsme i podzemní
úložiště a provoz na výrobu palivových kazet.
Spoustu času jsme strávili také poznáváním
historie, kultury, gastronomie i nahlédnutím do
jejich běžného života.

V roce 2023 jsem využila nabídku americké
společnosti Westinghouse. Byla to šestitýdenní
pracovní stáž v centrálním sídle v Pensylvánii.
Podmínkou pro přijetí byla esej na téma pasiv-
ních bezpečnostních systémů a jejich přínosů
pro jadernou bezpečnost. Pak ještě následoval
online pohovor se zástupkyní firmy Westin-
gouse. Nakonec nás bylo z ČR vybráno 5 stu-
dentů. Na stáži jsme pracovali s dokumentací
pro bulharský projekt výstavby elektrárny
Kozloduj, se kterým společnost Westinghouse
podepsala v roce 2023 smlouvu o spolupráci.
Plnili jsme již konkrétní úkoly.

I v USA se o vás starali tak dobře jako v Koreji?
Tak zrovna takhle to porovnat nejde. V Kore-

ji jsem byla na studentské letní škole a program
byl plánovaný většinou kolektivně. V USA jsme
normálně chodili do práce, ale jak jsme trávili
volný čas, bylo jen na nás. Po pracovní stránce
bylo skvělé, jak se nám – jaderným začáteční-
kům – všichni věnovali a snažili se nás něco
naučit, a to jsme byli v kontaktu se špičkami
v oboru. Ve volném čase jsme stihli navštívit
Washington, New York, Niagarské vodopády
a Chicago.

Tím ale tvé zahraniční pobyty neskončily?
To je pravda, letošní letní semestr (4 měsí-

ce) jsem absolvovala v Jižní Koreji na stejné
škole a ve stejném areálu jako stáž v roce
2021. Měla jsem možnost podrobněji poznat je-
jich technologii, což vidím jako plus s ohledem

na to, že Korejci budou dostavovat Dukovany.
Byla nám nabídnuta i možnost dvouletého stu-
dia, ale tu jsem nakonec odmítla. Ve volném
čase jsme s ostatními českými studenty hodně
cestovali a dokonce jsme na 9 dní navštívili
i Japonsko.

Takže své vzdělání dokončíš na ČVUT v Praze?
Ano, nyní již jen pracuji na diplomové prá-

ci a v únoru mě čekají státnice.

Kromě studia, máš čas i na jiné aktivity?
Ano, v Praze pracuji ve firmě, která histo-

ricky navazuje na činnost bývalého Ústavu ja-
derných paliv.

Práce, kterou zde dělám, úzce souvisí se
zadáním mé diplomové práce – termohydrau-
lika aktivní zóny jaderného reaktoru (optima-
lizace a validace výpočetního kódu).

A existuje pro Tebe i volný čas?
No určitě. I když většinu roku trávím v Pra-

ze, pořád se vracím do Ledenic, jsem tady
doma. Mám tu skvělé zázemí, rodinu, kamará-
dy, sport atd. Od dětství se věnuji hasičskému
sportu. Přes léto pracuji jako instruktorka out-
doorových programů (příprava adaptačních
kurzů, škol v přírodě, školní výlety apod.) Na
fakultě vypomáhám na oddělení pro vnější
vztahy, jsem členkou Akademického senátu
ČVUT, hraji za fakultu futsal, organizuji fut-
salové turnaje, sportovní dny atd…

Klobouk dolů, zvládáš toho hodně. Lucko,
brzy svá studia ukončíš a bude z Tebe jaderný
inženýr. Už víš, kde začneš svou kariéru?

V loňském roce jsem znovu prošla psycho-
testy, které kromě kvalifikace rozhodují o tom,
jakou odbornou činnost můžete v jaderné elek-
trárně vykonávat. Výsledky byly pro mě velmi
dobré a ČEZ mě oslovil s nabídkou dvou pra-
covních míst. První je místo operátora jaderné
elektrárny. Ten řídí a kontroluje provoz pri-
márního nebo sekundárního okruhu jaderné
elektrárny. Druhé je místo reaktorového fy-
zika, který se převážně věnuje návrhům pa-
livových vsázek pro reaktory a dohlíží na
provádění testů fyzikálního a energetického
spouštění.

(Poznámka redakce: obě pozice patří k těm
nejodpovědnějším v jaderné elektrárně, při-
rovnávají se k náročnosti dispečera letecké
dopravy, v ČR je jen několik desítek osob
s oprávněním vykonávat tyto funkce). K tomu
je ale potřeba ještě další vzdělání a školení.
Kompletní výcvik na tyto pozice trvá až pět
let. A i když nabídky přicházejí i ze soukro-
mého sektoru, zatím mě nejvíce láká reaktoro-
vý fyzik. Ale ještě uvidíme …

Na závěr: Bohužel, je toho ještě mnoho, co
se do článku nevešlo, tak třeba někdy příště
při dalším rozhovoru. Lucce děkuji za čas, kte-
rý se mnou strávila a trpělivě odpovídala na
otázky. Přeji jí úspěšné dokončení studií a dob-
rou volbu prvního místa její kariéry. jk

Kdo je Lucie Titzová
Stáří 24 let

Trvalé bydliště: Ledenice

Vzdělání:
¡ absolventka Gymnázia J. V. Jirsíka

v Č. Budějovicích

¡ ČVUT Praha fakulta jaderná
a fyzikálně inženýrská – titul Bc.,

¡ nyní studentka 5. ročníku
obor Jaderné inženýrství,
specializace Jaderné reaktory
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ADVENTNÍ PRODEJE

Ledenická zmrzlina JAN JUNEK
Každý adventní víkend vás rádi přivítáme u našeho stánku
v Ledenicích na Náměstí.
Těšit se můžete nejen na svařák, punč a horkou čokoládu,
ale nově vám nabídneme i horké vafle s nutellou nebo kinder bueno.

Začínáme již v sobotu 30. 11. ve 14 h

Prodej vín DAN JINDRA
Náměstí 71,  Ledenice

Nabídka našeho obchodu bude po čas adventu pokaždé rozšířena
o horký punč a ochutnávku vybraných vín.

TŘÍKRÁLOVÁ SBÍRKA
SLAVÍ 25. NAROZENINY

Tři králové vyrazili do ulic poprvé v roce 2000 v olomoucké arci-
diecézi a obnovili tak starodávnou lidovou tradici. V dalších letech
se Tříkrálová sbírka rozšířila do celé naší země a postupně se stala
největší dobročinnou sbírkovou akcí v České republice. Získané fi-
nanční prostředky pomáhají lidem v tíživých situacích prostřednic-
tvím Charity Česká republika, která je jejím pořadatelem.

Tříkrálová sbírka každoročně probíhá i u nás v Ledenicích a
okolních osadách a tentokrát se uskuteční první lednový víkend no-
vého roku. Již nyní chystáme vše potřebné, aby koledování proběh-
lo v poklidu a přineslo radost jak malým koledníčkům, tak vám
všem, které navštíví. Stejně jako v minulých letech hledáme nové ko-
ledníčky i dospělé vedoucí skupinek. Pokud máte chuť se do koledo-
vání u nás zapojit, ozvěte se Lucii Kohoutové na tel. 725 573 236.
Ráda se s vámi domluví na všech podrobnostech.

Při příležitosti 25. výročí sbírky se uskuteční různé doprovodné
akce a jednou z nich bude například výstava v Jihočeském muzeu
v Českých Budějovicích, kterou bude možné navštívit v termínu od
17. 12. 2024 do 14. 1. 2025. Bližší informace k výstavě i dalším ak-
cím, najdete v příštím čísle Ledenického zpravodaje.

L. Kohoutová
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Studánky a prameny
„Znám křišťálovou studánku, kde nejhlubší je les…“ Kdo by neznal půvabnou básničku Jose-

fa Václava Sládka, kterou jsme se jako žáčci povinně učili ve škole? Vybavila se nám mechem
porostlými kameny obložená studánka plná čisté, jiskřivé vody, kde se scházejí lesní zvířata, aby
se osvěžila.

Takový obrázek už dávno není pravdivý. Studánky z našeho kraje mizí, ať už v důsledku in-
tenzivních zemědělských prací, nebo jen nezájmem o znovuobnovení starého zanedbaného pra-
mene, který je vlastně nepotřebný, když si na výlet neseme vodu z kohoutku v plastové láhvi.

Dnešní studánky v přírodním prostředí jen zřídka nabízejí osvěžení z napití, protože ve větši-
ně z nich už voda pitná není. Přesto ale mohou posloužit zvířatům a živočichům, kteří si ji vyhle-
dají. A v nemalé míře může její okolí posloužit jako odpočinkové místo, které má své kouzlo
a stane se pak ozdobou koutku naší přírody.

A jedno takové je k nalezení poblíž naší vesnice Ohrazení, kde
pramínek vyvěrá z přirozeně vlhké louky východně od vsi, poblíž
chráněného území s cennou flóru i faunou. Nedaleko se také nachází
výzkumná louka Přírodovědecké fakulty Jihočeské univerzity.

Hrneček, zavěšený na háčku, neslouží k napití; spíše označuje mís-
to, kde studánku nalezneme. Tekoucí pramen roztáčí jednoduchý vodní
mlýnek, lavička, kterých je po okolí rozesetých více a které vyrábí
místní obyvatel, láká k posezení. A v pohádkovém domečku se večer
scházejí skřítkové a vodní víly, nymfy, které se vždy u pramenů
zdržovaly.

Tak až půjdete kolem, dávejte pozor, ať je nevyplašíte…
Kristina Pečlová, Eva Vovsová

Vítání podzimu
Dne 12. 10. proběhla v Ohrazení akce pro

děti s názvem Vítání podzimu, kde měly děti
možnost sportovního vyžití v rámci her, které
pro ně byly připravené. Protože ne vše musí
být jenom o běhání, společnost E.ON nám za-
půjčila skákací hrad. Děti se také učily, jak se
chovat v lese, aby se neztratily a poznávaly
různé druhy rostlin a plodů.

Na akci nás navštívili hasiči z Ledenic
s cisternou Tatra a děti si tak mohly vyzkoušet
hasičský zásah. Střelba na terč ze vzduchovky
prověřila pevnou mušku dětí. Počasí nám přá-
lo a to je vždy dobrý předpoklad pro úspěšnou
událost. Den plný zábavy se 40 účastníky jsme
zakončili pouštěním draků a opékáním buřtů
na ohni.

Jaroslav Dvořák

OHRAZENÍ
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10. ročník
Zborovské plácané

Jako již tradičně se na konci léta uskutečnil
turnaj v plácané, který přinesl nejen napínavé
zápasy, ale také občasný déšť, který však ni-
koho neodradil. Letos se výjimečně sešlo ne-
uvěřitelných pět družstev, každé složené se
šesti až sedmi členů. Sportovní nasazení a tý-
mový duch byly vidět v každém úderu. Turnaj
opět ukázal, že i přes nepříznivé počasí dokáže
sportovní vášeň spojit lidi a vytvořit nezapome-
nutelné zážitky. Děkujeme všem organizátorům,
hráčům a fanouškům za skvělou atmosféru a tě-
šíme se už teď na další ročník, který jistě přinese
nové sportovní výzvy a radostné okamžiky!!!

Jiří Holeček

ZBOROV

Poděkování zborovskému
hospodskému Václavu Voharčíkovi

Dnes bych chtěl touto cestou poděkovat
člověku, který nám po mnoho let věnoval svůj
čas, energii a podporu – našemu již bývalému
hospodskému, panu Václavu Voharčíkovi.

Jeho neochvějná podpora našich sportov-
ních a kulturních akcí byla vždy základem na-
šich úspěchů.

Zborovská Bumbálka nebyla jen místem,
kde jsme mohli oslavovat vítězství a překoná-
vat porážky, ale stala se také místem, kde jsme
si budovali přátelství a společně sdíleli radost
z pohybu a sportu. Díky němu jsme měli záze-
mí, kde jsme mohli plánovat i slavit.

Jeho pohostinnost a štědrost nám umožnily
vytvořit jedinečné vzpomínky. Díky němu
a jeho rodině jsme mohli organizovat akce,

které posilovaly naši komunitu a vytvářely
nová přátelství.

Je těžké uvěřit, že končí jedna éra. Zborov-
ská Bumbálka byla pro nás místem, kde jsme
se mohli cítit jako doma. Bude nám chybět
jeho přítomnost, jeho úsměvy a jeho neúnavný
duch.

Je smutné slyšet, že ukončuje svou živnost,
ale chceme mu alespoň takto poděkovat za
všechny nezapomenutelné chvíle, které jsme
díky němu prožili. Jeho přítomnost zde byla
pro nás vždy velkou inspirací a jeho úsilí ne-
zůstane zapomenuto.

Přejeme Vaškovi i celé jeho rodině vše nej-
lepší do budoucnosti. Vaše pohostinství nám
bude chybět, ale vaše dědictví zůstane navždy

v našich srdcích a doufáme, že se nám ještě
někdy podaří setkat se a společně si připome-
nout všechny ty krásné okamžiky, které jsme
u vás prožili.

S vděčností a úctou Jiří Holeček a všichni
sportovci TJ Zborov
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HASIČSKÁ SEZÓNA JE U KONCE
aneb jak se dařilo ledenickým hasičům a hasičkám v uplynulé sezóně

Ledeničtí hasiči a hasičky se již několik let věnují běhání převážně
požárních útoků. Startují na jedné z největších soutěží v jihočeském
kraji, a to na Jihočeské hasičské lize. Soutěže se pravidelně účastní přes
20 týmů mužů a 15 týmů žen. Seriál se skládá z dvanácti soutěží, kde
týmy sbírají nebo naopak nesbírají body. Kdo má na konci nejvíc bodů,
vyhrává celý ročník. Ledeničtí zde nejsou žádní nováčci, vždyť kluci
loňský ročník vyhráli a holky vyhrály už dvakrát po sobě. Čekal nás
tedy těžký úkol, a to obhájit svá prvenství.

Holkám se vedlo v průběhu celé sezóny skvěle. Až do poloviny seri-
álu vedly tabulku s poměrně velkým náskokem před ostatními týmy.
Pak přišlo zaváhání na soutěži v Křenovicích, kde levá proudařka upad-
la a terč zdolávala v pozici na zádech v leže. Další zaváhání přišlo na
soutěži v Soběnově. Tam pro změnu holky nepospojovaly základnu.
Naštěstí už žádná větší chyba nepřišla a tak téměř vždy stály na stup-
ních vítězů. Nicméně rozhodovalo poslední finálové kolo v Mydlova-
rech, kde se rozhodovalo mezi naším a srubeckým týmem žen. Srubec
zaváhal a prostříkal se až za hranicí 24 s. Naše holky šly na řadu jako
poslední, bohužel se jim také nepovedl ideálně sestřik. I když se čas za-
stavil na 19 s, holky skončily na 5. místě. A bohužel se stejným koneč-
ným počtem bodů jako děvčata ze Srubce. O konečném umístění tak
rozhodovalo dosažení více prvních míst. O jedno více měl Srubec.
Ledenické ženy tak bohužel zlatý hattrick nezískaly a skončily na
celkovém 2. místě.

Ledeničtí muži vstoupili do prvního závodu, který se konal na do-
mácí trati v Ledenicích jako favorité, ale jak se říká, domácí soutěže se
nevyhrávají a toho jsme byli důkazem. Levý proudař stihl za svůj 90 m
běh pokazit asi úplně všechno, co mohl. Nezapojil spoje, zakopl, upus-
til hadici a nakonec upadl. A tak strojník ukončil jeho trápení a zhasl
mašinu. Na úvod jsme se moc nepředvedli a na prvním závodě zapisu-
jeme neplatný pokus. Celá sezóna pro nás byla jako na houpačce, když
už se povedlo zaběhnout v celku povedený útok, bez větších chyb, ved-
lo se ostatním týmům vždy o něco lépe. Infarktová pro nás byla soutěž
v Lišově, kde jsme vylepšili náš osobní rekord na čas 16:81s, a vedli
jsme až do běhu posledního týmu, kde nás svým pokusem předběhli
kluci z Křenovic s časem 16:80 s. Po dlouhé době nebyl jasný celkový
vítěz před poslední soutěží, a tak stejně jako u dívek rozhodovala až pos-
lední soutěž v Mydlovarech. Ledeničtí kluci mohli celkově skončit nejlé-
pe třetí a nejhůře pátí. Bohužel jsme hozenou rukavici nesebrali. Srubec
jsme sice porazili, ale předběhli nás kluci z Jaronic, a tak jsme brali cel-
kové 4. místo. Vždyť jako brambory jsme se umisťovali skoro celou sezo-
nu. V nabité konkurenci hasičských týmů je to úspěch a jak prohlásil
jeden nejmenovaný člen z našeho týmu, čtvrtí jsme ještě nebyli.

Ledeničtí hasiči se nejen soutěží účastní,
ale také je pořádají
Ráďův speciál

Proběhl již třetí ročník Ráďova speciálu. Hasičská soutěž, která byla
věnována na památku Radkovi Frejlachovi. Netradiční hasičská soutěž,
která se již tradičně běhá pod hrází rybníka Lazna. Večer proběh kon-
cert rockových kapel a pod Laznou bylo veselo do ranních hodin.

Ledenická šedesátka a stovka
Ledeničtí hasiči jsou jedním z pěti pořadatelů závodů jihočeských

šedesátek a stovek. Závodů pro jednotlivce na běh 60 m s překážkami
v dětské kategorii a 100 m překážek v kategorii dospělácké. Ledenice
hostili bezmála 300 účastníků ve všech kategoriích.

Ledenický dvojboj
Soutěž pro děti, která je zařazena do seriálu Českobudějovického

dvojboje. Soutěž se skládá ze dvou disciplín, štafeta CTIF a požární
útok. Tentokrát jsme ji pořádali v netradičním termínu, až v září, a sou-
těže se zúčastnilo téměř 50 týmů malých hasičů.

Memoriál Fr. Janáčka / Jihočeská hasičská liga
Soutěž, která má v Ledenicích nejdelší tradici. Bohužel byla již po

druhé spojena pro svou malou účast závodních týmů s pořádáním Jiho-
české hasičské ligy.

Družstvo mužů
Zleva nahoře: Karel Veselý, Václav Trtílek, Matouš Janovský,
Aleš Duda, David Politzer
Zleva dole: Filip Jindra, Michal Pašek a jeho dcera Deniska

Družstvo žen
Zleva nahoře: Hana Straková, Lucie Koblasová, Hana Adamcová,
Elena Herdová;
Zleva dole: Kristýna Řepová, Daniela Benáková, Kateřina Deutschová
a Flek

Společná fotka mužů a žen
Zleva: Kristýna Řepová, Filip Jindra, Hana Adamcová, David Politzer,
Lucie Koblasová, Matouš Janovský, Kateřina Deutschová, Václav Trtílek,
Simona Zušťáková, Aleš Duda, Elena Herdová, Michal Pašek, Daniela
Benáková pokračování na str. 13
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Jarní sezóna u mladých hasičů
Na konci dubna nám opět odstartovala jar-

ní sezóna soutěží mladých hasičů a bylo nača-
se ukázat, co se děti naučily přes zimní měsíce
a na jarním dubnovém soustředění.

První soutěž se konala 28. dubna v Zalinech
a bylo to obvodové kolo hry Plamen. Ve starší
kategorii startovala většina dětí poprvé, protože
do kategorie přešly z mladších. Děti v obou ka-
tegoriích udělaly technicky vše správně, ale
bohužel jim chyběla bojovnost a rychlé nohy,
tudíž skončily ke konci tabulky.

Další soutěží byla Ledenická šedesátka,
která je pro děti dobrovolná a spíše jen doplň-
ková. Šedesátek se zúčastnilo 6 našich dětí
v různých kategoriích. Vzhledem k tomu, že
na trénink této disciplíny nebylo tolik času,
předvedly děti skvělé výkony. Všechny si za-
běhly své osobní rekordy a Vláďa Šesták junior
se nominoval jako náhradník na Mistrovství
ČR v běhu na 60 metrů.

O dva týdny později jsme se vydali na Českobudějovický dvojboj ve
Strážkovicích, kde se běhala štafeta CTIF a požární útok. Zde děti oto-
čily o 180 stupňů a ukázaly neskutečnou bojovnost a chuť vyhrát. Na
štafetách i útocích si vylepšily své nejlepší časy a družstvo mladších
vybojovalo celkové 2. místo z 25 družstev. Starší děti skončily na
9. místu z 20 družstev. Nutno podotknout, že ve starší kategorii je kon-
kurence na každé soutěži opravdu veliká, jelikož věkový rozdíl mezi
soutěžícími je někdy i 5 let.

Poté nás do letní pauzy již žádná soutěž nečekala, ale to neznamena-
lo, že přestaneme trénovat a zlepšovat se.

Po létě nás ihned první sobotu čekala soutěž, a to na domácím
hřišti v Ledenicích. Jednalo se o tradičně pořádaný Dvojboj s discip-
línami štafetou CTIF a požárním útokem, bohužel zde se ani jedno-
mu družstvu nedařilo a skončily uprostřed tabulky.

Podzimní sezóna u mladých hasičů
Podzimní sezóna nám začala soutěžním víkendem 19. a 20. října.

V sobotu se konalo obvodové kolo hry Plamen v Adamově, pro mladší
pouze ve štafetě CTIF, pro starší navíc s neoblíbeným útokem CTIF.
Mladším na štafetě chyběly opět rychlejší nohy a doběhli sice bez trest-
ných bodů, ale jejich čas stačil bohužel až na předposlední místo. Star-
ším se štafeta sice povedla, ale s útokem se prali a dělali chyby. To pro
ně bohužel v této soutěži znamenalo poslední příčku. Mrzení proběhlo,
ale nebyl důvod věšet hlavy, byla to pro ně první soutěž v tomto složení
a víme, na co se přes zimní přípravu zaměřit.

V neděli 20. 10. se vydalo pět dětí mladších a pět starší na okresní
Závod hasičské všestrannosti a brannosti do Zlivi. Tento závod děti
prověřuje ve střelbě vzduchovkou, lezením přes lano, první pomocí,
uzlováním atd. Obě družstva udělala pár zbytečných chybiček, které je
stály konečné umístění, ale stejně se v konkurenci rozhodně neztratila.
Mladší obsadili 11. místo z 22 družstev a starší 9. místo z 31 družstev,
což je krásný výsledek!!

Nyní nás už s dětmi žádná soutěž nečeká, ale práce máme přes zimu
opravdu dost. Budeme se zaměřovat na atletické prvky, běh, techni-
ku, ale také budeme mít spoustu času na stmelování kolektivu a kul-
turní akce.

Podzimní soustředění ASGARD
Ve čtvrtek 26. října jsme odjeli s dětmi na podzimní soustředění na

základnu Asgard, které pro ně pořádáme už nějaký ten rok jako dárek za
uplynulou sezónu. Není to tedy sportovní soustředění nabité tréninky,
ale spíše takový odpočinkový pobyt či tábor plný her, kde je hlavním cí-
lem si pořádně společně užít čas a stmelit kolektiv.

Hned ve čtvrtek po příjezdu a vybalení věcí došlo k rozdělení do
týmů, první soutěži a následně k tradičnímu táboráku a opékání buřtů.
V pátek jsme strávili celý den hrami a zajímavými souboji v týmech,
které nám nepřekazilo ani deštivé počasí, jelikož srub má i dostatečný
prostor uvnitř. Mohli jsme si tak užít kopec srandy i večerní diskotéku.
V sobotu jsme si udělali dopolední pěší výlet na nedalekou krásnou roz-
hlednu a odpoledne jsme stihli šipkovanou, střelnici se sladkostmi, vý-
let na lodičkách na ostrov a spoustu dalších her, kde týmy mohly nabírat
body. V neděli, poslední den našeho pobytu, jsme získávali indicie,
a nakonec hledali poklad. Poté nám nezbylo nic jiného, než se sbalit a
postarat se o úklid.

Závěrem bychom chtěli poděkovat našim kuchařům, Vénovi, Ma-
týskovi a jejich pomocníkům Jeníkovi a Jeníkovi, kteří se o nás celou
dobu starali a vařili nám samé dobroty. Nechyběly řízky, hamburgery,
ani palačinky a cokoliv nám připravili, po tom se jen zaprášilo. Dále dě-
kujeme všem vedoucím, tedy spíše nevedoucím, protože ti praví vedou-
cí Lucka a Juráš se nemohli soustředění zúčastnit. Lucka pro nemoc a
Juráš pro lenost. Museli za ně zaskočit do role vedoucích ti, co zbyli!
Děkujeme Filipovi, Honzovi, Verče, Jitce a všem ostatním kteří si při-
pravili bohatý program a pro nudu tak nebyl prostor. A nakonec také
děkujeme všem dětem, které si to s námi užily a daly do celé sezóny
takřka všechno. Ta je teď za námi, ale další nám právě začíná, a tak se na
vás v pátek zase těšíme v 16 hodin před hasičárnou.

Závěrečné poděkování
Jménem ledenických hasičů bychom chtěli poděkovat hasičskému

sboru a městysu Ledenice za finanční a materiální podporu, i všem ma-
minkám a tatínkům, kteří podporují svá dítka.

Jménem svým děkuji všem členům týmů mužů a žen, a všem těm,
kteří se podíleli na celoroční práci. Ať již skvělou reprezentací sboru
nebo pomocí při pořádání a organizování hasičských i nehasičských
akcí. Velké díky patří slečně Veronice Vávrové, která se postarala o za-
jištění skvělých cen do námi pořádaných soutěží. V neposlední řadě dě-
kujeme našemu starostovi Zdeňku Candrovi, paní Ivaně Peckové a paní
Ludmile Kubatové Peckové. Bez těchto lidí by to prostě nešlo!

Za ledenické hasiče:
Matouš Janovský, Lucie Koblasová a Anděla Veronika SaskováTým mladých hasičů s vedoucími

Malí i velcí hasiči na soustředění

pokračování ze str. 12
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Softballová sezóna 2024

Žraloci Ledenice
Letošní sezóna byla pro Žraloky významná především pro to, že le-

tos slavíme 25 let existence softballového klubu. Na slavnostním veče-
ru, který se uskuteční 15. 11. v sokolovně, nejen že zhodnotíme letošní
sezónu, ale také zavzpomínáme na začátky softballu v Ledenicích i na
nejúspěšnější léta klubu.

Zde jsou stručné výsledky sezóny 2024
Soutěže dospělých kategorií

V roce 2024 jsme hráli následující soutěže dospělých s následující-
mi výsledky:
- Evropský pohár mužů – SUPERCUP 2024

– Žraloci obsazují skvělé 3. místo
- Extraliga žen ČR, tým ženy A – celkově 4. místo
- Extraliga mužů ČR, tým muži A – celkově 5. místo
- 2. liga mužů ČR, muži B – vicemistři 2. ligy 2024,  2. místo
- 2. liga žen ČR, ženy B, celkově 7. místo

Pro Žraloky bylo letošním největším úspěchem 3. místo v Evropském
poháru mužů, který se hrál v Praze.

Posledních 7 let jsme byli zvyklí, že muži i ženy získali v Extrali-
gách ČR medaile. Letos je to po dlouhé době poprvé, co jsme na cenný
kov nedosáhli. Ačkoliv téměř nedošlo k hráčské obměně, důvodem je,
že špička českých Extralig je velice vyrovnaná a z první šestky může
vyhrát jakýkoli tým. V ženách poslední čtyři roky kraluje tým Joudrs
Praha, a to že se naše ženy dostaly do semifinále Extraligy, je skvělý
úspěch. V mužích letos lize vládly týmy Locos Břeclav a naposilovaný
tým Hroši H. Brod. Každopádně obě místa jsou důkazem kvalitního
extraligového standardu a uvidíme, co přinesou další roky.

Velkým úspěchem je druhé místo mužů B ve 2. nejvyšší soutěži ČR.
Jako B tým sice nemohou postoupit do vyšší soutěže, ale je zde skvěle
odvedená práce v přípravě mladých hráčů pro nejvyšší soutěž. Ženy B
letos odehrály poprvé také 2. ligu žen, kde skončily na 7. místě a soutěž
se podařilo udržet také pro další rok.

Soutěže mládežnických kategorií
Pro naši mládež byla letošní sezóna významná. Celkem máme

7 mládežnických týmů a letos jsme odehráli 9 celostátních soutěží.
A jak jsme uspěli?
- Extraliga juniorů ČR U20 (nejvyšší soutěž v ČR)

– celkově 2. místo na MČR
- 2. liga juniorů – junioři B – 7. místo
- Liga juniorek – 10. místo v ČR
- Superliga kadetů U16 (nejvyšší soutěž v ČR) – 3. místo na MČR
- Superliga žáků U13 – celkově 4. místo v ČR
- Liga kadetek U16  (druhá liga) – celkově 16. místo
- Coachballová liga U11 turnaj o umístění – 12. místo v ČR
- Teeballová liga U8 – celkově 9. místo v ČR

Coachball teeball

Muži A

Muži B

Ženy A

Ženy B
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Jistě lze za největší úspěch sezóny považovat 3. místo kategorii
kadetů  U16 a stříbrná medaile z Extraligy juniorů ČR.

Naše mládežnické úspěchy dávají tedy velkou naději do budoucna,
že ledenický softbal má dobrou základnu a dobré trenéry.

Žraloci v reprezentacích ČR
Mistrovství Evropy žen, Holandsko
– reprezentace ČR 4. místo, z Ledenic reprezentantky Veronika Pecko-
vá a Míša Pecková.

Mistrovství Evropy žen U22, Polsko
– reprezentace ČR získává 4. místo, z Ledenic reprezentantka Táňa
Toušková.

Mistrovství světa mužů 2024, Stage I Mexiko
– 5. místo. Z Ledenic ČR reprezentovali Jonáš Hajný, Jakub Vašíček,
Viktor Chuchma, Marek Volf, Martin Turek, Patrik Kopečný a jako
hlavní trenér českého národního týmu Jarda Korčák.

Olympiáda dětí a mládeže 2024
– Jihočeskou výpravu softbalistek na této skvělé akci pro mládež vedli
trenéři Josef Ižof a Miroslav Novotný. Z hráček se akce zúčastnily Kač-
ka Joanidisová, Bára Kupcová a Majda Kohoutová. Jihočešky na této
akci dosáhly pouze na předposlední místo v ČR.

ISC turnaj v USA
– jedná se o nejlepší světový softballový mužský turnaj, který se hraje
v USA a jehož se účastní nejlepší hráči světa. Tito hráči tráví celé léto
v USA a Kanadě před tímto turnajem v různých týmech. V Letošním
roce Jonáš Hajný hrál celé léto s Grande Prairie Pirates v Kanadě. Jeho
tým byl složený z hráčů z BC a Alberty. Viktor Chuchma spolu s To-
mem Trtílkem hráli s týmem NW Braves, se kterým se umístili na tur-
naji Seattle Invitational Fife na 2. místě. Kuba Hajný hrál v létě za tým
Ohio Bombers Bainbridge.

Trenér Richard Vaněk se umístil v celostátní anketě „Díky trenére“
v TOP 8 a pokračuje dál!

Novinky na hřišti
Letos se podařilo částečně dorovnat plot a celé zámezí hřiště, vybu-

dovat vysoké ochranné sítě a upravit plochu pod tribunou.

Poděkování
Závěrem mi dovolte, abych touto cestou poděkovala všem, kdo nás

letos jakýmkoli způsobem podpořili. Velký dík patří zejména všem tre-
nérům, kteří nezištně tráví téměř veškerý volný čas na hřišti a víkendy
na turnajích, jejich pomocníci z řad rodičů a všichni rodiče a kamarádi,
kteří fandí softballu, Žralokům a jakýmkoli způsobem podporují naši
činnost.

Dále náš dík patří městysu Ledenice, Jihočeskému kraji a Národní
sportovní agentuře, díky jejichž podpoře můžeme hrát dobrý softball a
mít krásný areál.

Hana Korčáková, Softballový klub Žraloci Ledenice

Kadetky

Žáci 2024Žraloci na MS mužů v Mexiku

Juniorky

Kadeti

pokračování ze str. 14
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55 – tři živé husy
Povodeň mnohé změnila. Lodním modelá-

řům pouze termín tradičních soutěží Ledenic-
ká 50 o živou posvícenskou husu a krajského
žákovského přeboru, které se uskutečnily
v sobotu a v neděli 28. a 29. září za poměrně
příznivého počasí. Pomohla i místní organi-
zace rybářů zajištěním hájení na vodní ploše
rybníku Lazna, kde soutěže probíhaly a jako
spolupořadatel byla fa M-TES České Budě-
jovice.

Účast byla větší, než obvykle a to právě
v důsledku výročí trvání 55 let klubu lodních
modelářů. Z tohoto důvodu byly tentokrát
husy tři. Jedna za klub lodních modelářů, dru-
hou věnoval zástupce předsedy klubu pan Jo-
sef Bodžár, který právě oslavoval narozeniny
stejného čísla a třetí byla přímo od předsedy
klubu, jehož bydlištěm je č. p. 55.

Pro modeláře z celé republiky to byl důvod
k hojné účasti i proto, že do Ledenic jezdí sku-

tečně všichni rádi. Celkem se boje o pěkné
ceny zúčastnilo 61 soutěžících z celé ČR a
bylo se celý den na co dívat. Soutěžilo se i
v kategorii rychlostních člunů a tím byla pes-
trost soutěžení včetně závěrečného Piráta roku
dokonalá. Potěšením pro Ledenice bylo, že
naši modeláři nic nevzdali a bojovali do pos-
lední chvíle a všechny tři husy a i cenu Piráta
roku získali právě naši členové.

Paní Marii Petrášové děkujeme za zajištění
živých husí a občerstvení spolu s paní Dvořá-
kovou z Borovan a paní Pojslovou z Radostic
po oba soutěžní dny. Paní Lhotkové z Borovan
za pěkné perníkové medaile s logem klubu a
všem maminkám za cukrářské dobroty pro
všechny účastníky, kteří si moc pochvalovali.
Poděkování patří i členům našeho klubu za
skvělé technické zajištění, tentokrát v širším
rozsahu a dokonalé zvládnutí svážení mode-
lů, které je považováno za jeden z velice

obtížných úkolů a rozhodčím spřáteleného
klubu Maják Borovany za perfektní soudco-
vání. Velice kladně se vyjádřil i hlavní roz-
hodčí pan Ing. Zdenek Hanzlík za hladký
průběh takto obsáhlé soutěže. Prostě v Lede-
nicích to jde modelářům dobře po všech strán-
kách a tak si mohou dovolit v roce 2025 opět
uspořádat v měsíci červnu vrcholové seriálové
soutěže Mistrovství České republiky. Dělá to
dobré jméno nejenom klubu, ale i celkově
městysu Ledenice.

Děkujeme podnikatelům a všem přízniv-
cům našeho klubu za sto krásných cen. Tak se
stalo, že opět žádný účastník soutěže neod-
jížděl s prázdnou a ceny byly jak pro juniory,
tak i pro seniory opravdu pěkné a hodnotné.

Podpořili nás: VD Ledenický nábytek, Mi-
chal Kalousek, Michal Hruška, Zdenek Hruš-
ka, Autoservis Milan Petráš, Beton Hronek,
Jaroslava Žaludová, Epigon A, Truhlářství Jiří
Homer, Truhlářství Josef Janda, MP JET – Le-
denice, Levná PC Zbyněk Slach, Lenka Svo-
bodová – Ledenice, Jan Junek – zmrzlina, Petr
Kubeš – makléř, Řeznictví Číhal.

Nyní se již všichni stahujeme pod střechu
do tepla modelářské dílny a začínáme pod ve-
dením vedoucích Jiřího Nováčka a Zbyňka
Pojsla odstraňovat závady vzniklé při sou-
těžích a začínáme pracovat na nových mode-
lech a celkově se připravovat na sezonu 2025.

Obě soutěže byly podpořeny městysem
Ledenice.

Za KLoM Ledenice Jiří Hinterhölz

Jakpak letos létali?
Jak už se stalo pravidelnou říjnovou tradicí,

tak i letos se v Ledenicích konala drakiáda,
kterou provázelo příjemné teplé a slunečné
podzimní počasí. I když by vítr mohl foukat
o něco více, atmosféra byla i tak skvělá.
Všechny děti pouštěly kupované draky, které
jsou velmi lehké a tak i slabý větřík stačil
k tomu, aby krásně létali. Na akci se sešlo cel-
kem 50 soutěžících, což ukázalo, že pouštění
draků je stále oblíbené. Jako vždy byly ne-
jsilněji zastoupeny kategorie mladších dětí,
ale s drakem se závodně po hřišti proběhlo i
několik dospěláků. Před vyhlášením výsled-
ků měli soutěžící možnost vyplnit volný čas
opékáním špekáčků, které k drakiádě neod-
myslitelně patří. Celé odpoledne bylo plné
pohody, a i když vítr nefoukal úplně podle
našich představ, odcházeli všichni účastní-
ci domů s úsměvem na tváři.

Tak za rok zase s draky na viděnou!
jk
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Kategorie U9 vybojovala proti ligistům dvě výhry
Postup unikl o bod
Ve druhém předkole turnaje Planeo Cup

(mistrovství Česka) skončili malí fotbalisté
TJ Slavoj Ledenice (kategorie U9) na 4. mís-
tě. Slavoj porazil Vysočinu Jihlavu a Vlašim.
S turnajem se tak rozloučil se ctí.

Do druhého předkola republikového turnaje
Planeo Cup nalosovali pořadatelé proti Slavoji
nejtěžší možný kalibr – pět ligových soupeřů.
Slavoj se tak postavil SK Dynamo České Budě-
jovice, FC Silon Táborko, FK Viktoria Žižkov,
FC Sellier & Bellot Vlašim a FC Vysočina Jihla-
va. Hrálo se v tréninkovém centru Soukeník, kde
dříve hrálo Táborsko druhou ligu.

„Na turnaj jsme jeli s velkou pokorou. Po
kluky šlo o odměnu za jejich výkon na prvním
předkole, a tak jsme se je snažili i nastavit v hla-
vě. Nabádali jsme je, aby se nebáli hrát a aby si
turnaj hlavně užili. Proto jsme jeli i týmově mi-
nibusem s vlastním polepem, za který děkuje-
me sponzorovi. Proti podobným soupeřům si už
nemusíme zahrát, takže kluci dostali za jeden
z dílčí cílů ukázat, že i na malé obci lze hrát zajímavý fotbal. S nadsázkou
jsme před turnajem říkali klukům, aby donutili soupeře se alespoň podívat,
kde ty Ledenice vlastně jsou,“ řekli na úvod hodnocení trenéři s úsměvem.
„A to se i povedlo. Zaznamenali jsme například u vlašimských rodičů, jak to
řešili. Bylo vtipné sledovat, jak nás hledají a tipují, jak jsou Ledenice velké.“

Turnaj Slavoj zahájil utkáním s jihlavskou Vysočinou a zápas to byl
velmi vyrovnaný. Po dramatickém průběhu a přetahované rozhodl o ví-
tězství 4:3 přesnou penaltou v závěru Maty Kučera. „Po zápase na sebe
kluci naskákali, jako kdyby turnaj vyhráli. Sami dobře věděli, že tímto
zápasem splnili veškeré naše tajné cíle.“

Do dalšího utkání nastoupil Slavoj proti favorizovanému Táborsku.
„Pozdějšího vítěze turnaje jsme potrápili daleko více, než jsme čekali.
Kluci zvládli být opět vyrovnaným soupeřem a za nepříznivého stavu
2:3 srovnal po další penaltě opět Maty Kučera. V předposlední minutě

jsme navíc měli obrovskou šanci, ale nedokázali jsme dorazit míč na
brankové čáře. To nás hodně mrzelo, protože z následujícího protiútoku
soupeř rozhodl na 3:4.“

Ve třetím utkání turnaje se Slavoj postavil žižkovské Viktorii. Po
vyrovnaném startu a průběžném stavu 1:1 ale přišly dvě chybičky, které
soupeř potrestal a šel do vedení 1:3. „Kluci se pokusili rychle odpově-
dět, soupeř ale využil další dva protiútoky a bohužel se naši kluci po
tom sesypali. Žižkovu zachytal navíc velmi dobře brankář a nám ten zá-
pas vůbec nevyšel z pohledu defenzivy. I když jsme se pořád snažili tla-
čit dopředu, prakticky každý protiútok skončil v naší síti – 1:9.“

„Jelikož zápasy na sebe ihned navazovaly s minimálními přestávka-
mi, museli jsme kluky proti Vlašimi znovu nastartovat. Povedlo se to a
tentokráte měli výborný vstup do zápasu naši. Vedli jsme 5:1 a i když
Vlašim v závěru dokázala snížit na 5:4, vedení jsme bez větších problé-
mů udrželi.“

V posledním utkání na turnaji hrál Slavoj proti Dynamu a prohrál 0:6.
„Sportovně musíme přiznat, že na Dynamo jsme neměli. Jejich rychlost a
fotbalovost byla vyšší, naši kluci už navíc neměli tolik sil. Mrzí nás akorát,
že jsme nedokázali dát gól, i když šance jsme na to měli.“

Slavoj tak druhé předkolo Planeo Cupu zakončil se šesti body na ne-
postupovém 4. místě. K tomu, aby se podíval do 3. předkola a zahrál si
teoreticky třeba i proti AC Sparta Praha, mu chyběl jeden bod.

„Z jedné strany nás to samozřejmě mrzí, z druhé musíme uznat, že
na třetí předkolo už sportovně nemáme základnu. Bylo by to krásné, ale
s veškerou pokorou bereme letošní Planeo Cup jako náš obrovský
úspěch a jsme rádi, že jsme ho zvládli se ctí. Nikdo nečekal, že se dosta-
neme do této fáze a že tu navíc uhrajeme šest bodů. Děkujeme všem
soupeřům a pořadatelům za krásný turnaj.“

Výsledky:
TJ Slavoj Ledenice – FC Vysočina Jihlava 4:3
Branky: Kučera 2, Hruška, Kouba
TJ Slavoj Ledenice – FC Silon Táborsko 3:4
Branky: Heřman, Kučera, Kouba
TJ Slavoj Ledenice – FK Viktoria Žižkov 1:9. Branka: Kouba
TJ Slavoj Ledenice – FC Sellier & Bellot Vlašim 5:4
Branky: Šimek, Hruška 2, Profant
TJ Slavoj Ledenice – SK Dynamo České Budějovice 0:6

Konečné pořadí:
1. FC Silon Táborsko 15 bodů
2. SK Dynamo Č. Budějovice 10 bodů
3. FK Viktoria Žižkov 7 bodů
4. TJ Slavoj Ledenice 6 bodů
5. FC Vysočina Jihlava 3 body
6. FC Sellier & Bellot Vlašim 3 body

Michal Heřman
Fotogalerie z turnaje je k dispozici na webu Slavoje nebo na klubové Zoneramě
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Tradiční oslava sv. Martina
Dvojnásobné potěšení

V sobotu 9. listopadu od 16 hodin
se budete moci na stánku potkat s Archou a stejně jako loni

ochutnat čerstvé pečivo od Pekařského spolku
a zahřát se svařeným vínem a voňavým čajem.

Novinkou bude letos prodej dárkových balíčků
s výborným „Dobro-čajem“.

Nejenže jím můžete obdarovat někoho blízkého
a udělat mu tak radost, ale zároveň finančně podpoříte

pečovatelskou službu, která pomáhá u seniorů a lidí
se zdravotním postižením doma.

Děkujeme a těšíme se na Vás.

M. Strapková
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NÁKUP PRO DOBROU VĚC
Pečovatelská služba Archa pomáhá seniorům a lidem s po-

stižením na Trhovosvinensku již jedenáct let. Pečovatelky přicházejí
za klienty domů a pomáhají jim s oblékáním a při osobní hygieně.
Nyní i vy můžete pomoci organizaci Archa a to tím, že během Akce
Nákup pro dobrou věc nakoupíte v kterémkoliv supermarketu Trefa
vybrané výrobky. Akce bude probíhat od středy 23. října do úterý
19. listopadu 2024, proto se zastavte v Trefě a přispějte tak na dob-
rou věc. Děkujeme Tereza Umlaufová – Archa

Klub RADOST
aktivity listopad 2024
¢ Ve středu 13., 20., 27. listopadu v 17 hodin

Kurz pozitivní psychologie
se Zuzanou Guthovou vám pomůže posílit emoční inteligenci, lépe
zvládat stres a negativní emoce a udržovat si dobré vztahy a duševní
rovnováhu. Nutno se předem přihlásit na telefon: 792 372 218

¢ V pondělí 11. listopadu v 17 hodin

Cestopisná beseda
Procházka po zříceninách jihočeských hradů
Komentovaná prezentace fotografií s PhDr. Jiřím Cukrem

¢ V pondělí 18. listopadu v 17 hodin

Cestopisná beseda
Méně známé zříceniny jihočeských hradů
Komentovaná prezentace fotografií s PhDr. Jiřím Cukrem

¢ V pondělí 25. listopadu v 16 hodin

Tvořivé odpoledne pro prarodiče a vnoučata
Čertovská punčocha - vezměte s sebou vnoučata a přijďte si
vyrobit punčochu na čertovskou nadílku. Vhodné i pro úplné za-
čátečníky. Těší se na vás Petra Šilhanová.

¢ Ve čtvrtek 28. listopadu od 15 do19 hodin
¢ V sobotu 30. listopadu od 9 do12 hodin

Doudlebské kynuťáky
Kurz pečení tradičního obřadního pečiva s Hanou Doskočilovou
Bližší informace ke všem aktivitám RADOSTI:
www.radostborovany.cz, FB stránce Radost Borovany
nebo telefonním čísle 792 372 218.
Neseďte doma za pecí, přijďte mezi nás!

Hana Doskočilová, Klub Radost
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PAVEL SLÁMA
malířství – natěračství
Nabídka veškerých malířských
a natěračských prací

373 73 Libín 66, mobil +420 728 866 586
e-mail: slamamalir@seznam.cz

Martin Š t ě ch
Ing. Miroslav K a d l e č e k

GEODETICKÁ KANCELÁŘ
LEDENICE

geometrické plány a ostatní geodetické práce

e-mail: stech.martin@atlas.cz § mobil: 775 665 035
info@gkl-ledenice.cz § mobil:  602 662 693

Na Zahradách 630, Ledenice
www.gkl-ledenice.cz

KOUPÍM
zahradu, chatu, garáž

v Ledenicích,
Borovanech

a blízkém okolí

Tel. 608 257 720

TOPENÍ

VODA – PLYN

¡ Podlahové vytápìní

¡ Tepelná èerpadla

¡ Kotle na tuhá paliva

¡ Kondenzaèní plynové kotle

¡ Kotlíkové dotace

RaBa-servis
Radim BACHRATÝ, Nová Ves 101

tel.: 603 749 031

www.rabaservis.cz
e-mail: radim.bachraty@tiscali.cz

Koupím v Ledenicích
menší zasíťovaný POZEMEK

pro mobilheim

nebo BYT alespoň 2+1

Nabídky na tel. č. 721 777 983
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Společnost SYLFA s.r.o.
HLEDÁ pro provoz v Ohrazení

MONTÁŽNÍHO
A SERVISNÍHO
TECHNIKA
pro montáž a servis klimatizačních zařízení,
vzduchotechnických zařízení
a montáž fotovoltaiky

Požadujeme: Nabízíme:

  Zručnost   Zajímavou a perspektivní práci
  Vyhláška č. 50/1978, §5   Profesionální zaškolení
  Řidičský průkaz skupiny B   Zajímavé finanční ohodnocení
  Svářečský průkaz výhodou   Stravné

Stručný životopis prosím zašlete na info@sylfa.cz,
nebo zavolejte na 724 252 774 pro sjednání osobního setkání KDO INZERUJE, TEN PROSPERUJE!


